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                  CONSILIUL JUDEȚEAN CONSTANȚA 

 

Nr.4327/08.01.2021 

 

 

 

PROCES VERBAL 

încheiat astăzi, 20.01.2021,  la ședința ordinară a 

Consiliului Județean Constanța, 

 

Şedinţa ordinară a fost convocată de către domnul Lupu Mihai, Președinte al 

Consiliului Județean Constanța, pentru astăzi, 20.01.2021, ora 13.00,  în 

conformitate cu prevederile art.178 alin.(1), art. 179 al.(1) și (2) din Ordonanța  de 

Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, ședință ce se 

desfășoară în sistem videoconferință.  

 

 La sedinţă participă: domnul Lupu Mihai - Președinte al Consiliului Județean 

Constanța, domnul Gima Stelian - Vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Constanţa, 

domnul Enciu Petre - Vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Constanţa, doamna 

Geafar Nesrin - Secretar General al Județului Constanța și consilieri judeţeni. 

  

X 

 

Ordinea de zi a şedinţei: 

1. Privind aprobarea proceselor-verbale ale şedinţelor Consiliului Judeţean 

Constanţa desfăţurate la datele: 17 decembrie 2020 şi 21 decembrie 2020.  

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

2. Privind constatarea încetării de drept a mandatului de consilier judeţean al 

domnului Marian Cruşoveanu, precum şi vacantarea locului de consilier judeţean. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

3. Privind constatarea încetării de drept a mandatului de consilier judeţean al 

domnului Marius-Horia Ţuţuianu, precum şi vacantarea locului de consilier 

judeţean. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 
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4. Privind constatarea încetării de drept a mandatului de consilier judeţean al 

domnului Bola Bogdan Alexandru, precum şi vacantarea locului de consilier 

judeţean. 

    Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

5. Privind constatarea încetării de drept a mandatului de consilier judeţean al 

domnului Negoi Remus Eugen, precum şi vacantarea locului de consilier judeţean. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

6. Privind darea în folosinţă gratuită către Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă „Sf. 

Apostol Andrei” Constanţa a unor echipamente medicale, în vederea dotării 

Compartimentului de Terapie Intensivă Neonatală din cadrul Secţiei de 

Neonatologie. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

7. Privind modificarea componenţei Comisiei pentru Protecţia Copilului Constanţa.                

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

8. Privind aprobarea salariilor de bază aferente anului 2021 pentru funcţionarii 

publici şi personalul contractual din cadrul Direcţiei Generale de Evidenţă a 

Persoanelor Constanţa. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

9. Privind aprobarea proiectului „Dotarea centrelor sociale din cadrul DGASPC 

Constanţa în vederea consolidării capacităţii de gestionare a crizei sanitare COVID-

19” şi a indicatorilor tehnico-economici aferenţi. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

10. Privind  organizarea reţelei şcolare de învăţământ special liceal şi postliceal din 

judeţul Constanţa, pentru anul şcolar 2021-2022. 

      Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

11. Privind desemnarea unui reprezentant al Consiliului Judeţean Constanţa în 

Consiliul Consultativ al Inspectoratului Şcolar Judeţean Constanţa. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

12. Privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Constanţa 

nr.79/18.02.2020. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 
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13. Privind respingerea plângerii prealabile formulate de Fundaţia Judeţeană pentru 

Tineret Constanţa împotriva Hotărârii Consiliului Judeţean Constanţa 

nr.355/17.12.2020. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

14. Privind încetarea dreptului de administrare constituit în favoarea Spitalului 

Clinic Judeţean de Urgenţă „Sf. Apostol Andrei” Constanţa, asupra imobilului 

(teren+construcţii) Secţie exterioară Dermato-Venerice Agigea, situat în str. Sudului 

nr.8, Municipiul Constanţa, Judeţ Constanţa. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

15. Privind transmiterea unor spaţii din imobilul situat în str. Mircea cel Bătrân nr. 

104B, Municipiul Constanţa, Judeţ Constanţa, proprietate publică a Judeţului 

Constanţa, în administrarea Centrului Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. 

Burada”. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

16. Privind aprobarea trecerii bunurilor imobile Clădire C1, Clădire C2 şi Clădire 

C3 situate în municipiul Constanţa, str. Semănătorului nr.8, din domeniul public al 

Judeţului Constanţa şi administrarea Consiliului Judeţean Constanţa în domeniul 

privat al Judeţului Constanţa şi administrarea Consiliului Judeţean Constanţa şi 

desfiinţarea acestora prin demolare. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

17. Privind punerea în aplicare a prevederilor Ordonanţei de Urgenţă a Guvernului 

nr. 70/2020 în domeniul transportului rutier judeţean de persoane, prin curse 

regulate, în Judeţul Constanţa. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

18. Privind aprobarea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi personalul 

contractual din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Constanţa, 

începând cu 01.01.2021 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

19. Privind acordarea unui ajutor financiar domnului Chiriac Doru Liviu. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

  

20. Privind acodarea unui ajutor financiar doamnei Afloarei Maria.                     

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 
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21. Privind aprobarea costului mediu lunar de întreţinere, a contribuţiei lunare de 

întreţinere datorate de beneficiarii, aparţinătorii, susţinătorii şi/sau reprezentanţii 

legali ai acestora, pentru serviciile furnizate de Unitatea de Asistenţă Medico-

Socială Agigea în anul 2021, precum şi procedura de stabilire şi de încasare a 

contribuţiei lunare de întreţinere 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

22. privind  aprobarea Organigramei şi a Statului de funcţii de la Teatrul de Stat 

Constanţa. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

  

23. Privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare, a Organigramei 

şi Statului de funcţii pentru Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri şi Poduri 

Constanţa în reorganizare judiciară, in judicial reorganisation, en redressment. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

24. Privind aprobarea propunerii de schimbare a destinaţiei bunului imobil, 

proprietate publică a judeţului Constanţa, situat în strada Medeea nr. 25 A, 

municipiul Constanţa, judeţul Constanţa. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

25. Privind utilizarea execedentului bugetar aferent anilor precedenţi. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

X 

 

Dl. Lupu Mihai: Bună ziua, stimați colegi! Sunt auzit de toată lumea? Mai întâi de 

toate vreau să vă urez: La mulți ani! să aveți un an cu sănătate și cu împliniri. 

Mulțumesc frumos pentru faptul că ați răspuns prezent. Am avut niște ședințe de 

îndată care trebuiau neaparat ținute și apreciez foarte mult faptul că dumneavoastră 

ați contribuit la bunul mers al instituțiilor aflate în subordinea noastră.  

 Cu permisiunea dumneavoastră voi supune la vot ordinea de zi  

- Cine este pentru, vă rog? Votați! 

 

Dl. Enciu Petre: Mă scuzați, nu ar trebui făcută prezența, înainte? 

Dl. Lupu Mihai: Păi am înțeles că există făcută prezența, s-a înregistrat. Noi avem 

aici 28 de oameni. Îi vedem. Când v-ați conectat am văzut exact câți sunteți. 

Dl. Enciu Petre: Ok. 

Dl. Lupu Mihai: Dacă vreți să facem nominal, facem și nominal. 

Dl. Pîrvulescu Florin: Da, se face nominal, asta e procedura. 
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Domnul Lupu Mihai, președintele Consiliului Județean Constanța, face prezența 

nominal.  

 

Dl. Lupu Mihai: Sunt 30 de consilieri județeni prezenți. Reluăm votul 

dumneavoastră.  

 - Votați, vă rog frumos! 

 Ordinea de zi a fost votată cu un număr de 31 de voturi din 32 de consilieri 

prezenți.  

 Proiectele ordinii de zi din anexa de la Dispoziția nr.22/14.01.2021 privind 

convocarea Consiliului Judeţean Constanţa pentru această zi, 20.01.2021 sunt 

următoarele: 

 

1. Proiectul de hotărâre nr.2 privind aprobarea proceselor-verbale ale şedinţelor 

Consiliului Judeţean Constanţa desfășurate la datele: 17 decembrie 2020 şi 21 

decembrie 2020.  

 

D-na Gheorghe Adriana: O întrebare, de ce începem cu proiectul nr.2? De ce nu 

începem cu proiectul nr.1? Nu există proiectul nr.1! Începeți cu proiectul nr.2! 

Dl. Lupu Mihai: A fost aprobat proiectul nr.1! 

D-na Gheorghe Adriana: Nu ați înțeles. Noi începem cu ședința cu proiectul nr.2, 

nu cu proiectul nr.1! 

Dl. Lupu Mihai: Proiectul de hotărâre, doamnă, a fost aprobat în ședința anterioară. 

Da? 

Dl. Enciu Petre: Dacă îmi permiteți, din ce am înțeles de la doamna secretar, 

numerotarea proiectelor de hotărâri se face în ordinea în care ele ajung la 

secreatariat, din aparatul de specialitate sau de la cabinetul președintelui. Dacă 

observați, pe listă, lipsește proiectul de hotărâre nr.9.  Deci, de la nr.8 sărim la nr.10. 

Deci, practic, nu contează numărul proiectelor, ele se vor transforma în hotărâri de 

consiliu și numerotarea va fi succesivă. Deci, de asta lipsesc anumite numere din 

lista noastră de proiecte de hotărâri.  

D-na Gheorghe Adriana: Nu, este prima dată când observ lucrul ăsta și m-am 

sesizat.  

Dl. Enciu Petre: Da. 

Dl. Lupu Mihai: Am înțeles. Bun! Ne-am lămurit?  

 -Votul dumneavoastră, vă rog! 

Proiectul a fost aprobat cu 30 de voturi pentru. Mulțumesc mult. 
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Dl. Lupu Mihai: 

2. Proiectul de hotărâre nr.3 privind constatarea încetării de drept a mandatului de 

consilier judeţean al domnului Marian Cruşoveanu, precum şi vacantarea locului de 

consilier judeţean. 

 - Vot, vă rog frumos! 

Proiectul a fost aprobat cu 31 de voturi pentru.  

 

D-na Bercaru Nicoleta: Mie nu mi-a apărut, din păcate. 

Dl. Lupu Mihai: Nu ați reușit să votați, da? 

D-na Bercaru Nicoleta: Nu, nu, nu mi-a apărut. Nu-i problemă.  

Dl. Lupu Mihai: Ok! Îl trecem la vot „pentru”, doamna Bercaru.  

D-na Bercaru Nicoleta: Da. 

Dl. Lupu Mihai: Bine. 

 

 

Dl. Lupu Mihai: 

3. Proiectul de hotărâre nr.4 privind constatarea încetării de drept a mandatului de 

consilier judeţean al domnului Marius-Horia Ţuţuianu, precum şi vacantarea locului 

de consilier judeţean. 

 - Vot, vă rog frumos! 

Proiectul a fost aprobat cu 32 de voturi pentru.  

 

 

Dl. Lupu Mihai: 

4. Proiectul de hotărâre nr.5 privind constatarea încetării de drept a mandatului de 

consilier judeţean al domnului Bola Bogdan Alexandru, precum şi vacantarea 

locului de consilier judeţean. 

  - Vot, vă rog frumos! 

Proiectul a fost aprobat cu 31 de voturi pentru. 

    

 

Dl. Lupu Mihai: 

5. Proiectul de hotărâre nr.6 privind constatarea încetării de drept a mandatului de 

consilier judeţean al domnului Negoi Remus Eugen, precum şi vacantarea locului de 

consilier judeţean. 

 - Vot, vă rog! 

Proiectul a fost aprobat cu 31 de voturi pentru. 

    

 

Dl. Lupu Mihai: 
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6. Proiectul de hotărâre nr.7 privind darea în folosinţă gratuită către Spitalul Clinic 

Judeţean de Urgenţă „Sf. Apostol Andrei” Constanţa a unor echipamente medicale, 

în vederea dotării Compartimentului de Terapie Intensivă Neonatală din cadrul 

Secţiei de Neonatologie. 

 - Vot, vă rog frumos! 

Proiectul a fost aprobat cu 31 de voturi pentru. Mulțumesc frumos! 

 

 

Dl. Lupu Mihai: 

7. Proiectul de hotărâre nr.8 privind modificarea componenţei Comisiei pentru 

Protecţia Copilului Constanţa.                

 - Vot, vă rog frumos! 

Proiectul a fost aprobat cu 29 de voturi pentru. Mulțumesc frumos! 

 

 

Dl. Lupu Mihai: 

8. Proiectul de hotărâre nr.10 privind aprobarea salariilor de bază aferente anului 

2021 pentru funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul Direcţiei 

Generale de Evidenţă a Persoanelor Constanţa. 

 - Vot, vă rog frumos! 

Proiectul a fost aprobat cu 30 de voturi pentru. Mulțumesc frumos! 

 

 

Dl. Lupu Mihai: 

9. Proiectul de hotărâre nr.11 Privind aprobarea proiectului „Dotarea centrelor 

sociale din cadrul DGASPC Constanţa în vederea consolidării capacităţii de 

gestionare a crizei sanitare COVID-19” şi a indicatorilor tehnico-economici aferenţi. 

 - Vot, vă rog frumos! 

Proiectul a fost aprobat cu 31 de voturi pentru. Mulțumesc frumos! 

 

 

Dl. Lupu Mihai: 

10. Proiectul de hotărâre nr.12 privind  organizarea reţelei şcolare de învăţământ 

special liceal şi postliceal din judeţul Constanţa, pentru anul şcolar 2021-2022. 

 - Vot, vă rog! 

Proiectul a fost aprobat cu 33 de voturi pentru. Mulțumesc frumos! 

 

 

Dl. Lupu Mihai: Da, am luat act, și domnul Opreanu este prezent la ședință. Bine 

ați venit, domnule Opreanu. La multi ani! 
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Dl. Opreanu Dorin: Bună ziua! Îmi cer scuze de întârziere, am intrat greu. Îmi pare 

rău. 

 

Dl. Lupu Mihai: 

11. Proiectul de hotărâre nr.13 Privind desemnarea unui reprezentant al 

Consiliului Judeţean Constanţa în Consiliul Consultativ al Inspectoratului Şcolar 

Judeţean Constanţa. 

 - Cu buletin de vot, se face votarea. Propunerile dumneavoastră? 

 

Dl. Donțu Gheorghe: Păi, începe cineva! 

Dl. Lupu Mihai: O să vă propun de la Casa „Maria Montessori”, pe doamna 

directoare de acolo, doamna Regep Nida Nermin. Este o școală specială și bănuiesc 

că ar fi foarte important să fie cineva din zona asta. Vă spun pentru că propunerea 

am cerut-o de la Inspectoratul Școlar. Aceasta este o propunere. Dacă mai sunt și 

alte propuneri, ca să putem să facem buletinul de vot. Este funcție neretribuită dar, 

bănuiesc că la elaborarea unor hotărâri și decizii cât privește acest sistem de 

învățâmânt mai special trebuie să fie și cineva acolo, pe tema asta.  

 Dacă mai sunt alte propuneri? Dacă nu, vă rog frumos să completați buletinul 

și să votăm.  

Dl. Donțu Gheorghe: Grupul PSD dorește să facă o propunere. O primiți, o 

contabilizați? 

Dl. Lupu Mihai: Da, domnule consilier, cum să nu. Toată lumea are dreptul să 

propună.  

Dl. Donțu Gheorghe: Am înțeles.  

Dl. Lupu Mihai: Noi am cerut de la Inspectoratul Școlar, fiind vorba de o comisie 

consultativă, ca persoanele respective să fie din sistem. Ca să poată să ia deciziile 

corecte. Sigur că propunerea o primim și vom completa buletinul de vot și votăm, 

așa cum se cuvine.  

Dl. Donțu Gheorghe: Vrem să venim în sprijinul argumentului dumneavoastră, cu 

oameni de specialitate. Nu o să o propun pe doamna Gheorghe Adriana, fost 

inspector școlar adjunct, nu o să o propun pe doamna Bercaru Nicoleta, director de 

școală, pentru că ambele profesoare l-au propus pe domnul profesor Marius Petre. 

Deci, propunerea grupului PSD este Marius Petre, profesor de istorie și director de 

școală.  

D-na Bercaru Nicoleta:  Ca un punct suplimentar, domnul Petre a fost inspector în 

Inspectoratul Școlar, foarte mult timp.  

D-na Gheorghe Adriana: Are și experiență de primar, cunoaște județul, cunoaște 

primarii, știe să gestioneze problemele de învățământ foarte bine.  

Dl. Lupu Mihai: Am înțeles. 
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Dl. Donțu Gheorghe: Acum, domnule președinte, noi știm că l-am aruncat în 

groapa cu lei, o să suporte, pentru că este tratamentul la care l-au împins cele două 

doamne dar, noi îl susținem și vrem să fie trecut pe listă, acolo, să votăm. Mulțumim 

mult.   

Dl. Lupu Mihai: Sigur că da, bănuiesc că aveți un accept de la domnul Petre. Știți 

că prima condiție ca să propunem pe cineva, este să existe și un accept. 

Dl. Donțu Gheorghe: Aștept să refuze.  

Dl. Petre Marius Liviu: S-a discutat în cadrul Grupului PSD și am fost de acord, 

bineînțeles.  

Dl. Lupu Mihai: Vi l-ați asumat, sigur, eu nu fac decât să supun votului 

dumneavoastră propunerea. Dacă mai sunt și alte propuneri? Trecem la vot? Bun! 

 - Rog tehnicul să vă prezinte buletinul de vot și dumneavoastră să votați.  

 Pentru prima propunere au fost 20 de voturi din 33, doamna Regep Nida 

Nermin. Domnul Petre a avut 10 voturi din 33.  

 Deci, doamna Regep Nida Nermin va fi reprezentanta noastră în acest 

consiliul consultativ. 

Dl. Donțu Gheorghe: Felicitări! 

Dl. Lupu Mihai: Nu știm, sperăm să putem să îi ajutăm și noi cât mai mult, pentru 

că, aici, în zona specială este mult de lucru și să facem mai mult decât s-a făcut până 

acum. Adică, loc de mai bine există. 

 

 

Dl. Lupu Mihai: 

12. Proiectul de hotărâre nr.14 privind modificarea şi completarea Hotărârii 

Consiliului Judeţean Constanţa nr.79/18.02.2020. 

 - Vot! Vă rog frumos.  

Proiect aprobat cu 32 de voturi pentru. Mulțumesc frumos.  

 

Dl. Lupu Mihai: 

13. Proiectul de hotărâre nr.15 privind respingerea plângerii prealabile formulate 

de Fundaţia Judeţeană pentru Tineret Constanţa împotriva Hotărârii Consiliului 

Judeţean Constanţa nr.355/17.12.2020. 

 

 Dacă nu sunteți de acord și vreți câteva detalii pe această temă.. 

Dl. Donțu Gheorghe: Domnule președinte, un comentariu, vă rog frumos. 

Dumneavoastră sau cineva să facă un comentariu.  

Dl. Lupu Mihai: Asta încerc. Noi, stim că există o bază legislativă, prin care 

moștenitorul de drept al fostului UTC este această Fundație pentru tineret, care are 

în patrimoniu Casa de Cultură a Tineretului din Mangalia, Monumentul Tineretului 

de la Straja și mai sunt încă o serie de active care trebuiesc foarte bine inventariate. 
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  Obligația noastră, prin solicitarea primită de la asociațiile de tineret din județul 

Constanța a fost că trebuie, Consiliul județean, să propună 3 persoane în consiliul de 

administrație, acolo. Noi neavând rol nici decizional, nici de administare, nici de 

conducere, nici de management, absolut de loc. Lucru pe care l-am și propus. Au 

fost propunerile, cum am și dat explicație unor colegi, venite de la aceste asociații 

de tineri, studențești și ale elevilor, și a tinerilor din Constanța. 

   Acei 3 tineri au fost propuși, pe care i-am votat, și ei trebuiau să-și intre în 

atribuții acolo. Au mers și au fost refuzați de către o doamnă care, de prin 2002, care 

a început să, dacă vă uitați pe partea de rețele de socializare, prin care a făcut niște 

afirmații foarte defăimătoare atât la adresa celor care au fost înainte și au vândut 

județul cât și a celor care suntem acum. Și a făcut și această plângere ca să retragem 

această hotărâre,  pe motiv că ea, pe ordonanța care guvernează, în baza căreia am 

făcut aceaste propuneri, nu are și norme metodologice. Până nu apar normele 

metodologice, doamna nu dă socoteală nimănui, se comportă ca pe moșia dumneaei.  

 Noi nu putem să retragem aceasta, pentru că încălcăm legea și, noi, nu am 

făcut decât să punem în drepturi asociațiile de tineri, reprezentative în județul 

Constanța.  

 Lucru care împiedică activitatea tinerilor, accesul în aceste instituții care sunt 

ale lor, atenție, nu sunt ale consiliului județean, nu este în patrimoniul consiliului 

județean, noi am făcut decât o formalitate care ne obligă legea. Nu este reprezentat 

acolo nimeni, pentru că în statutul lor, cei care sunt trimiși acolo nu fac parte din 

conducerile sau membri de partid, ai niciunui partid sau acțiuni politice. Deci, din 

punctul acesta de vedere mi se pare nejustificată solicitarea acestei doamne.  

 A venit, am întrebat-o care este activitatea pentru tineret. Ceea ce vă pot spune 

este că: La Casa de Cultură de la Mangalia, cei care sunteți de acolo, știți foarte bine 

ce se desfășoară, sunt spații închiriate la diverse forme de desfășurare a activităților 

economice. Nu există niciun bilanț pe nicăieri dar, absolut nicăieri, depus sub nicio 

formă, niciunde, drept pentru care am făcut o sesizare către Curtea de Conturi, la 

ANAF, să facă o verificare pe această temă. Și, bineînțeles, considerăm că este un 

mare abuz să nu permiți tinerilor care sunt asociați sau sunt reprezentativi, am cerut 

și mandatul acestei doamne, din partea fundației,  cu privire la această solicitare, nu 

a reușit decât să ne adreseze cuvinte jignitoare, la mine nu este o problemă dar, 

personalului, zona juridicului din consiliul județean și, din cauza aceasta, fiind și o 

solicitare, am propus-o pe ordinea de zi.  

 Dacă mai sunt întrebări, să știți că vis a vis de activitatea acestei fundații nu 

știe nimeni. Am întrebat pe toată lumea. Nu există o activitate transperentă și după 

cum vedeți, în municipiul și în județul Constanța chiar nu am văzut să fie vreo 

acțiune făcută de către această fundație de tineret.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Domnule președinte, Palaz sunt, dacă pot să intervin. 

Dl. Lupu Mihai: Vă rog. 
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Dl. Palaz Claudiu Iorga: Deci, eu înțeleg, la ora asta că noi avem 2 reprezentanți. 

Dl. Lupu Mihai: Nu noi, nu avem, domnule Palaz, 3 sunt.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: În această structură de conducere, a acestei organizații? 

Dl. Lupu Mihai:  3 reprezentanți sunt, ai asociațiilor de tineret, pe care, noi, trebuie 

printr-o hotărâre de consiliul județean, să-i autorizăm, să fie acolo.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Eu am înțeles. Dar, din ce spuneți dumneavoastră, 

atitudinea pe care o are această doamnă, cam depășește atribuțiile noastre, ale 

consiliului județean, să ne întâlnim aici. De ce nu clarificați acest lucru, faceți-i o 

plângere penală, și lămurim lucrurile. Că din ce-mi spuneți mie, face niște abuzuri. 

Dl. Lupu Mihai: Asta am făcut! Asta am făcut, ieri! Am sesizat toate organele. Și 

cele care se ocupă de fiscalitate, și cele care se ocupă să pună în drept niște.. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Haideți să vedem mai întâi propunerea, că până la urmă, 

nu știu cum să vă spun, pe mine, consiliul județean, nu mă interesează ce face un 

ONG, care nu este în subordinea mea, până la urmă. Sunt instituții ale statului care, 

corect este să își spună punctul de vedere, sunt instituții care ar fi trebuit să tranșeze 

problema asta până acum, și văd că nu o tranșează, și venim noi, dintr-o dată, să ne 

băgăm într-un litigiu cu această organizație, care nu ne ajută cu nimic. Mi-ați spus 

de Mangalia, chiar nu mă interesează ce fac ăștia la Mangalia. Trimiteți ANAF-ul 

peste ei să vedem dacă într-adevăr... Aveți pârghii, aveți prefect, să facă un control 

de fond. 

Dl. Lupu Mihai: Domnule Palaz, revin, cum v-am spus și dumneavoastră, a fost o 

solicitare și era normal să o pun pe ordinea de zi. Este obligația mea să o pun pe 

ordinea de zi.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu e obligatoriu. Puteați să răspundeți fără să fie trecută 

pe ordinea de zi.  

Dl. Lupu Mihai: Păi, a solicitat să anulăm hotărâre de consiliu județean.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Numai puțin! Printr-o hotărâre de consiliu, îi dăm 

posibilitatea acestei organizații să meargă în contencios și, poate, dintr-un viciu de 

formă sau fond ne trezim că pierdem și atunci ne trezim că trebuie să facem ce spune 

această societate, ceea ce nu este în regulă.  

 Din punctul meu de vedere ar trebui amânată dezbaterea până când instituțiile 

statului își spun un punct de vedere. Asta este poziția mea. Eu, cel puțin, la acest 

proiect, Mișcarea Populară, se va abține. Nu vrem să fim trași la răspundere nici 

patrimonial, în niciun fel.  

Dl. Lupu Mihai: Bun! Am luat act de punctul dumneavoastră de vedere. Supun 

votului dumneavoastră acest proiect de hotărâre.  

 - Vă rog frumos, votați! 

 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Domnule președinte, nu am vrut să fie supus la ordine. 

Eu am am prezentat un punct de vedere. Dacă voiam să fac amendament, îl ceream 
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ca amendament. Eu v-am prezentat o situație care ar scuti consiliul județean de un 

litigiu. Mai departe inițiativa vă aparține. Eu nu am cerut să fie supus la vot. Dacă 

era, ceream amendament, domnule președinte. V-am spus că noi ne vom abține.  

Dl. Lupu Mihai: Domnule Palaz, dacă nu ar fi contestat-o doamna, pe lângă 

hotărârea pe care a contestat-o, a făcut și o solicitare, noi, prin această ședință, să 

anulăm noi, acea hotărâre. Indiferent de situație, orice am face noi, trebuie să 

înțelegeți că tot suntem parte, acolo.  

 Singura chestie pe care trebuia să o facem noi, conform tuturor tinerilor din 

județul Constanța, asociații studențești, de elevi, de tineri, să dăm curs, să 

punem în legalitate un demers al lor. Restul, nu era treaba noastră. Mai 

departe, doamna, trebuia să îi primească sau să nu îi primească, ceea ce a și 

făcut. Am anunțat toate organele și Ministerul Tineretului. Haideți să depășim 

punctul ăsta de vedere.  

  - Vot! Vă rog.   

Proiect de hotărâre aprobat cu 19 voturi. 

 

 

Dl. Lupu Mihai: 

14. Proiectul de hotărâre nr.16 privind încetarea dreptului de administrare 

constituit în favoarea Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă „Sf. Apostol Andrei” 

Constanţa, asupra imobilului (teren+construcţii) Secţie exterioară Dermato-

Venerice Agigea, situat în str. Sudului nr.8, Municipiul Constanţa, Judeţ Constanţa. 

 - Vot! Vă rog.   

Proiect de hotărâre aprobat cu 28 de voturi. 

 

 

Dl. Lupu Mihai: 

15. Proiectul de hotărâre nr.17 privind transmiterea unor spaţii din imobilul situat 

în str. Mircea cel Bătrân nr. 104B, Municipiul Constanţa, Judeţ Constanţa, 

proprietate publică a Judeţului Constanţa, în administrarea Centrului Cultural 

Judeţean Constanţa „Teodor T. Burada”. 

 - Vot! Vă rog.   

Proiect de hotărâre aprobat cu 30 de voturi. 

 

 

Dl. Lupu Mihai: 

16. Proiectul de hotărâre nr.19 privind aprobarea trecerii bunurilor imobile Clădire 

C1, Clădire C2 şi Clădire C3 situate în municipiul Constanţa, str. Semănătorului 

nr.8, din domeniul public al Judeţului Constanţa şi administrarea Consiliului 
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Judeţean Constanţa în domeniul privat al Judeţului Constanţa şi administrarea 

Consiliului Judeţean Constanţa şi desfiinţarea acestora prin demolare. 

 - Vot! Vă rog.   

Proiect de hotărâre aprobat cu 30 de voturi. 

 

 

Dl. Lupu Mihai: 

17. Proiectul de hotărâre nr.20 privind punerea în aplicare a prevederilor 

Ordonanţei de Urgenţă a Guvernului nr. 70/2020 în domeniul transportului rutier 

judeţean de persoane, prin curse regulate, în Judeţul Constanţa. 

 - Vot! Vă rog.  

  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Numai puțin, domnule președinte! Vreau și aici o 

intervențe, vă rog. 

Dl. Lupu Mihai: Vă ascult! Spuneți, vă rog! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Am o rugăminte la dumneavoastră, proiectul acesta a fost 

cu o dezbatere, cu abțineri, s-a prezentat un punct de vedere. 

Dl. Lupu Mihai: A fost primul proiect, dacă vă mai aduceți aminte, la constituirea 

consiliului județean, pe care l-am ridicat, l-am supus dezbaterii 30 de zile. A fost 

supus dezbaterii publice, a fost pe site-ul nostru. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Este proiectul de hotărâre pe care l-am inițiat în ultima 

ședință de consiliu și PNL-ul s-a abținut la vot, da?Altceva vreau să vă întreb, nu 

contează cine l-a inițiat, că l-ați luat, că a fost al Mișcării Populare, nu contează. 

 Vreau să vă întreb și să spună, doamna secretar, își asumă legalitatea acestui 

proiect de hotărâre, nu dumneavostră ca om politic, secretarul județului? Și vă rog 

frumos să consemnați acest lucru și știu de ce spun! Nu am niciun fel de problemă, 

vreau doar să știu și să se consemneze: Secretara consiliului județean își asumă 

legalitatea acestui proiect de hotărâre? 

D-na Geafar Nesrin: Da, domnule consilier. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Vă rog mult să consemnați acest lucru, domnule 

președinte.  

Dl. Lupu Mihai: În regulă. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: O să cerem procesul verbal. Vă mulțumesc mult! 

Dl. Lupu Mihai: Bine.  

 -Votul dumneavoastră, vă rog. 

 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu îmi apare, vă rog mult de tot, să pot vota! 

Dl. Lupu Mihai: Ieșiți, vă rog frumos, și reintrați, vă rog. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Să consemnați cu „pentru”, dacă nu reușesc.  

Dl. Ilie Cătălin Costel: Nici eu nu am putut vota. 
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Dl. Lupu Mihai: Proiect aprobat cu 20 de voturi. 

Dl. Popa Liviu: Nici eu nu am putut. 

Dl. Lupu Mihai: Ieșiți și mai intrați odată.  

Proiect aprobat cu 21 de voturi. 

 

Dl. Filipescu Răzvan: La punctul anterior nu s-a putut vota, chiar dacă s-a ieșit. Era 

deja votat. Apăruse deja rezultatul sondajului.  

Dl. Lupu Mihai: Bun. Le consemnăm atunci, pentru că ședința se înregistrează. Le 

consemnăm „pentru” sau „împotrivă”. Am înțeles că „pentru”, nu?  

Dl. Filipescu Răzvan: Da, da! 

Dl. Ilie Cătălin Costel: Pentru! 

Dl. Geafer Dincer: Pentru! 

D-na Bercaru Nicoleta: Pentru! 

Dl. Filipescu Răzvan: Domnule președinte! 

Dl. Lupu Mihai: Vă rog! 

Dl. Filipescu Răzvan: Am înțeles că au fost niște demersuri la nivelul guvernului 

pentru alocarea de bani pentru subvenționarea transportului gratuit pentru copii. 

Dacă puteți să ne informați, pentru că am înțeles că a fost o întâlnire și cu președinții 

de consilii județene.  

Dl. Lupu Mihai: Da. Eu aș fi vrut să vă răspund la întrebări la final dar, dacă vreți 

rămânem aici. 

 Asociația Uniunii Național a Consiliilor Județene din România, prin noua 

structură, am făcut mai multe demersuri pe lângă primul ministru, Guvernul 

României, ministrul finanțelor, cu mai multe probleme. Pe lângă transportul acesta 

care a bulversat pe toată lumea, că, de fapt, pe orice traseu, nelimitat, să asiguri 

gratuitatea fără să se indice o sursă sau o alocare bugetară, nu numai județului 

Constanța, tuturor, a creat o mare bulversare. Atunci am cerut niște lămuriri: Dacă 

ai dat o lege, trebuie să vii și cu normele. Și cerem normele de aplicare ale acestei 

legi. Până atunci, noi trebuie să punem în legalitate această ordonanță. Că nu ai cum 

să nu o pui în aplicare, că ești în afara legii.  

 Toată lumea a cerut aceste clarificări, toată lumea a cerut aceste fonduri să fie 

transmise și, important pentru noi astăzi, că avem un proiect de hotărâre, că am avut 

discuții cu transportatorii, că am picat pe modul de decontare, felul cum vor fi 

decontate toate lucrurile astea, au fost puse toate la punct, rămânând, astăzi clar, că 

fiind învățământul on line, rămânând să obținem mai multe puncte de vedere, și nu 

puncte de vedere, să ni se indice sursa de finanțare și modul de decontare a acestor 

gratuități.  

 Pe lângă aceste aspecte au fost și aspectul centrelor de asistență socială și 

protecția copilului, în care să modifice și să vină cu actualizarea tarifelor, pentru 

normele care erau standard și să ni se permită și alte forme de colaborare și de 
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susținere a acestor centre, a persoanelor cu dizabilități aflate în dificultate, ale 

copiilor cu probleme majore, handicap sau autism și alte lucruri.  

 Deci, din punctul acesta de vedere, mai mare autonomie și alocare de fonduri 

de la Ministerul transporturilor pentru că, gândiți-vă că noi avem alocat pe kilometru 

la un anumit tarif dar, toate drumurile județene, naționale și europene descarcă în 

drumurile județene, și distrug într-o mare măsură mașinile care plătesc rovignetă și, 

din rovignetă nu ajung banii la noi și alocările din acciză nu sunt suficiente pentru 

întreținerea tuturor drumurilor.  

 Au fost și alte propuneri cu privire la deciziile pe care trebuie să le ia consiliile 

județene, după cum știți, parteneriate și toate lucrurile acestea se fac dar, nu ai 

competențe pe domeniul agriculturii, nu ai competențe în parteneriat cu mediul de 

afaceri. Ori, lucrurile acestea trebuiesc reglementate printr-o modificare a Codului 

administrativ.  

 Sigur că o să vă țin la curent și o să pun pe site toate discuțiile avute și 

demersurile făcute de președinții de consilii județene, în așa fel încât și 

dumneavoastră, consilierii județeni, să știți ce se discută și dacă aveți propuneri de 

modificare, de îmbunătățire a acestor lucruri, sigur că vă rog frumos să le înaintați 

și să le susținem la guvern, și la factorii decizionali, factori politici, pentru 

modificarea anumitor legi.  

Deci, cam asta a fost discuția, domnule consilier. Putem să trecem la următorul punct 

de pe ordinea de zi? 

Dl. Filipescu Răzvan: Da! Mulțumesc mult.  

 

 

Dl. Lupu Mihai: 

18. Proiectul de hotărâre nr.21 privind aprobarea salariilor de bază pentru 

funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al 

Consiliului Judeţean Constanţa, începând cu 01.01.2021 

 - Votul dumneavoastră, vă rog! 

Proiect de hotărâre aprobat cu 29 de voturi.  

 

 

Dl. Lupu Mihai: 

19. Proiectul de hotărâre nr.22 privind acordarea unui ajutor financiar domnului 

Chiriac Doru Liviu. 

 - Vot, vă rog! 

Proiect de hotărâre aprobat cu 29 de voturi.  

 

 

Dl. Lupu Mihai:  
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20. Proiectul de hotărâre nr.23 privind acodarea unui ajutor financiar doamnei 

Afloarei Maria.          

 - Vot, vă rog! 

Proiect de hotărâre aprobat cu 28 de voturi.  

 

 

Dl. Lupu Mihai: 

21. Proiectul de hotărâre nr.24 privind aprobarea costului mediu lunar de 

întreţinere, a contribuţiei lunare de întreţinere datorate de beneficiarii, aparţinătorii, 

susţinătorii şi/sau reprezentanţii legali ai acestora, pentru serviciile furnizate de 

Unitatea de Asistenţă Medico-Socială Agigea în anul 2021, precum şi procedura de 

stabilire şi de încasare a contribuţiei lunare de întreţinere. 

 - Vot, vă rog! 

Proiect de hotărâre aprobat cu 28 de voturi.  

 

 

Dl. Lupu Mihai: 

22. Proiectul de hotărâre nr.25 privind  aprobarea Organigramei şi a Statului de 

funcţii de la Teatrul de Stat Constanţa. 

 - Vot, vă rog! 

Proiect de hotărâre aprobat cu 31 de voturi.  

 

 

Dl. Lupu Mihai:  

23. Proiectul de hotărâre nr.26 privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 

funcţionare, a Organigramei şi Statului de funcţii pentru Regia Autonomă Judeţeană 

de Drumuri şi Poduri Constanţa în reorganizare judiciară, in judicial reorganisation, 

en redressment. 

 - Vot, vă rog! 

Proiect de hotărâre aprobat cu 28 de voturi.  

 

 

Dl. Lupu Mihai: 

24. Proiectul de hotărâre nr.27 privind aprobarea propunerii de schimbare a 

destinaţiei bunului imobil, proprietate publică a judeţului Constanţa, situat în strada 

Medeea nr. 25 A, municipiul Constanţa, judeţul Constanţa. 

 - Vot, vă rog! 

Proiect de hotărâre aprobat cu 26 de voturi.  
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Dl. Lupu Mihai: 

25. Privind utilizarea execedentului bugetar aferent anilor precedenţi. 

 - Vot, vă rog! 

Proiect de hotărâre aprobat cu 26 de voturi. Mulțumesc frumos. 

 

 Dragi colegi, aș vrea să vă mai informez că: Anul trecut, în luna iulie, s-a 

comandat de către conducerea județeană sau s-a contractat, o firmă care se ocupă de 

elaborare strategii de dezvoltare durabilă a județului Constanța, suntem în faza de 

culegere de date, se fac niște focus grupuri cu privire la această strategie. Asta este 

ca titlu informativ și voiam să vă informez. Rugămintea mea la dumneavoastră, dacă 

doriți, veți fi anunțați să participați la dezbatere așa fel încât toată lumea să știe, să 

avem cunoștință de această strategie de dezvoltare durabilă a județului, așa fel încât 

să putem să ne adaptăm noi activitatea să putem să accesăm fondurile pentru 

dezvoltări în acest județ.  

 Oricând, la orice oră, dacă aveți nevoie de astfel de informații, să știți când se 

țin dezbaterile și culegerile de informații și elaborarea acestei strategii, vă invit pe 

fiecare dintre dumneavoastră, care doriți, să veniți să participăm cu toții la elaborarea 

acestei strategii. Ea este, practic, cartea de căpătâi în accesarea de fonduri, facilitatea 

accesării de fonduri în exercițiul financiar 2021-2027.  

 Dacă mai sunt întrebări, dacă sunt lucruri care credeți că vă pot fi de folos în 

relația cu alegătorii dumneavoastră și noștrii, nu ezitați să mă contactați sau aparatul 

de specialitate vă va sta la dispoziție.  

 Mulțumesc din tot sufletul, să aveți o zi bună și un an să ne dea Dumnezeu cu 

sănătate, că eu știu ce înseamnă asta. Toate cele bune vă doresc! 

 

X 

  

 

Președinte, 

LUPU MIHAI 

 

 

 

Secretar general al județului, 

     GEAFAR NESRIN 

 

 

 

Întocmit, 

                                                                                                             Grovu Mihaela 


